
Schriftelijke beantwoording vragen BVR t.b.v. forum Samenleving 8 juni 2021

In het kader  van vragen uit de Raad stelt Beter voor Rijswijk de volgende vragen:
 
Via diverse bonnen heeft Beter voor Rijswijk vernomen dat er wantoestanden hebben 
plaatsgevonden in het AZC in Rijswijk.
 
In het verleden zijn toezeggingen gedaan dat de Raad regelmatig pro actief zou worden 
geïnformeerd over dergelijke zaken, hier is echter in de praktijk nauwelijks iets van terecht gekomen.
 
Vraag: Wordt  het College wel  geïnformeerd over  incidenten die daar regelmatig plaatsvinden zoals 
geweld tegen medewerkers? Antwoord: Het College en de Raad worden jaarlijks geïnformeerd over 
de incidentencijfers van het COA. Het incidentenoverzicht over het jaar 2020 is echter nog niet 
gepubliceerd door het Ministerie. Zoals afgesproken in het vastgestelde Plan van Aanpak uit 2019, 
worden de registraties periodiek (tweewekelijks) besproken in een overleg tussen het COA, de Politie 
en de gemeente en vervolgens in het Extern Veiligheidsoverleg (EVO) en de Driehoek. Indien 
noodzakelijk is direct tussentijds contact over incidenten en maatregelen mogelijk.

Tot 30 nov. Dan is einde bestuursovereenkomst. Dan is het leeg, dan is er een halfjaar voor 
ontmanteling terrein.

Zo nee, waarom niet? 
 
Zo ja, waarom wordt de Raad niet geïnformeerd? 
Antwoord: zie hierboven. 
Binnenkort  eindigt de voor maximaal afgesproken overeenkomst van 5 jaar met het Coa.
 
Vraag: Het is al eerder gevraagd maar  is er voor de Raad een plan van aanpak om zorg te dragen dat 
op de afgesloten datum het AZC gesloten wordt en de tijdelijke opstallen zijn verwijderd?
 
Zo nee, waarom niet?
Antwoord: Nee. Er zijn met betrekking tot de sluiting van het AZC en de oplevering van het terrein 
afspraken gemaakt met het COA. De verdere afwikkeling betreft een uitvoeringshandeling die wij in 
samenspraak met de betrokken instanties oppakken.         
 
Vraag: Zijn er opstallen, bijvoorbeeld leslokalen waarvoor de gemeente verantwoordelijk is die voor 
hergebruik in bijvoorbeeld Rijswijk Buiten beschikbaar komen?
Antwoord: Hergebruik van de tijdelijke school is niet aan de orde, omdat de units door de gemeente 
worden gehuurd. De huurovereenkomst loopt af op 30 november 2021. 
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